

Family Planning News

Internal Publication

Family Planning Office of Langqi Town

#30

Telephone: 83601435 83603200

August 17, 2009

Report on the Condition of Recent Progress of Population and Family Planning Program Of Langqi Town

In order to implement and carry out the spirit of family planning working conference of municipalities and districts, urge the completion of various family planning targets and tasks of the second "100-Day Battle," and to firmly grasp the family planning work of our Town, the report on the condition of progress of the family planning program of the Town, dated August 14, is as follows:

1. The Situation of attaining the goals of "Double Examination" (Excluding Male Sterilization and Divorce)

As of August 14, 47 out of 5893 people of the entire Town who are subject to "Double Examination" have not yet been brought into compliance (including 21 people who have missed more than two terms)(for the period of August 10 – August 14, 3 people were brought into compliance: one from Le Village, Hongqi Management District, and the other two are from Qianjin Branch and Shengli Branch of Wuzhuang Village, respectively) The compliance rate is 99.21%.

100% "Double Examination" compliance rate has been attained by 19 villages and branches, including Zhengfeng Village, Laofeng Village, and Laoguang Village of Hongqi Management District; Dongsheng Branch of Wuzhuang Village; Kangle Branch of Haiyu Village; Laotuan Village and Jianguang Village of Jinsha Management District; Longtai Village; Laorong Branch of Fengwo Village; Dongan Village, Nandou Village, and Yuanqian Village of Sanping Management District; Hongxing Village of Qianfeng Management District; Light Village, Nongqi Village, and Qingeng Village of Shangqi Management District; Minjiang Village; Tingjin and Dongqi Branch of Yunlong Village.

The main [villages and branches] lacking compliance with "Double Examination" includes 12 people in Haiyu (including 3 who have missed more than two terms), 10 people in Yunlong (including 5 who have missed more than two terms), and 8 people in Jinsha (including 3 who have missed more than two terms). "Double Examination" is designed to prevent unplanned births; various management districts

(villages) and working teams of villages shall form a united and a cooperative structure, strengthen the effort in investigation, push forward comprehensive management, and achieve the mission, especially for targets who have missed two consecutive terms for compliance. Headcount responsibility must be assigned, and an individual report system shall be established to ensure ongoing progress and to stabilize a low birth rate for the Town.

2. The Situation of IUD Placement and Sterilization

Currently the Town still has 154 instances of lack of IUD insertion and 148 instances of lack of sterilization (including 42 instances of lack of sterilization after having two daughters). For the period of August 10 - 14, Town-wide there were 3 IUD insertions (one each for Minjiang Village, Guanghui Village of Shangqi Management District, and Nongqi Village) and no sterilization.

IUD insertion is lacking as follows: 45 in Yunlong, 23 in Haiyu, 18 in Jinsha, 18 in Qianfeng, 17 in Fengwo, and 11 in Shangqi. Sterilization is lacking as follows: 50 in Haiyu, 26 in Jinsha, and 23 in Yunlong. Targets who have not carried out long-term contraceptive measures risk of unplanned births. Villages and residences, respectively, shall further strengthen consciousness of the mission, increase esprits de corps, charge through the front lines, actively take all available measures, and fully facilitate the implementation of long-term contraceptive measures.

3. The Situation of Completion of Critical Remedial Measures

As of August 14, the Town has accomplished 29 cases of critical remedial measures including 9 abortions and 20 induced birth abortions. Critical remedial measures are the essence of reducing unplanned births for this year and for future enhancements to meet family planning target rates. Various management districts (villages) shall consider and facilitate implementation of remedial measures for unplanned births as a top priority to effectively prevent any rebound of unplanned births the Town.

4. The Situation of Collection of Social Maintenance Fee

As of August 14, the collection amount of social maintenance fee of the year is 2,608,100 yuan (including more than 14,000,000 yuan for unplanned births as reported by police), collected from 29 people, and the collected amount is 873,200 yuan. The collection rate is 33.48%.

CERTIFICATE OF TRANSLATION

I, XUN LIN, am competent to translate from Chinese into English, and certify that the translation of the following:

1. Relative letter from Jiang, Xiu Yun's sister Jiang, Xiu Xia
2. Family planning news

are true and accurate to the best of my abilities.

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Xun Lin', is written over a solid horizontal line.

Xun Lin

计生动态

琅岐镇计划生育办公室
电话:83601435 83603200

内部刊物
第 30 期
2009年8月17日

琅岐镇人口计生工作近期进展情况通报

为贯彻落实市、区计生工作会议精神，督促完成第二个“奋战100天”各项计生指标和任务，抓紧抓好我镇人口计生工作，现将截止至8月14日全镇计生工作进展情况通报如下：

一、“双查”到位情况(不包括男扎和离婚)

截止至8月14日，全镇“双查”到位5893人(其中8.10-8.14期间到位3人：红旗管理区乐村村1人、吴庄村前进支部、胜利支部各1人)，未到位47人(其中两轮以上21人)，到位率约为99.21%。

“双查”到位率100%的村、支部有19个，分别为红旗管理区争丰村、劳丰村、劳光村；吴庄村东升支部；海屿村康乐支部；金沙管理区劳团村、建光村；龙台村；凤窝村劳荣支部；三平管理区董安村、南兜村、院前村；前锋管理区红星村；上岐管理区光明村、农旗村、勤耕村；闽江村；云龙村挺进、东岐支部。

“双查”未到位主要分布在：海屿12人(其中两轮以上3人)、云龙10人(其中两轮5人)、金沙8人(其中两轮3人)。“双查”是遏制计划外生育的源头，各管理区(村)和包村工作队要形成联合协作机制，加大追查力度，推进综合治理，做到明任务，形合力，特别是对连续两轮未到位的对象，进行人头包干责任，建立个案报告制度，做到关口前移，切实稳定我镇低生育水平。

二、上环和结扎情况

目前，全镇未上环仍有 154 例、未结扎 148 例（其中二女扎 42 例）。8.10—8.14 期间，全镇上环 3 例（闽江村、上岐管理区光辉村、农旗村各 1 例），结扎 0 例。

未上环数主要分布在：云龙 45 例、海屿 23 例、金砂 18 例、前锋 18 例、凤窝 17 例、上岐 11 例。未结扎数主要分布在：海屿 50 例、金砂 26 例、云龙 23 例。这些长效节育措施未落实对象，存在着计划外生育的隐患，各村（居）要进一步强化对象就是任务的意识，坚定信心，深入一线，积极采取各种措施，全力推进长效节育措施工作落实。

三、关键性补救措施完成情况

截止至 8 月 14 日，全镇共完成关键性补救措施 29 例，其中人流 9 例，引产 20 例。关键性补救措施是减少当年政策外生育、提高计生符合率的重中之重。各管理区（村）要把落实政策外怀孕的补救措施作为重点工作加以推进，有效遏制我镇计划外生育现象反弹。

四、社会抚养费征收情况

截止至 8 月 14 日，社会抚养费当年应征数 260.81 万元，（含计划外生育公安补报的 1400 多万元）已征收 29 人，征收金额 87.32 万元，征收率为 33.48%。